
PROTOKOt NR VIII/2019

Z SESJI RAOY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 31 LI PC A 2019 ROKU

W SALI POSIEDZEN URZE.DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15
Liczba obecnych -14

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w posiedzeniu udziatwzieji:
Wojt- Marian Holak
Sekretarz Gminy - Alina Jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

Porzadek obrad;
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porzqdku obrad.
3. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu gmina na 2019 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,
3) zmiany uchwaty nr VII/40/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na budow% chodnika w
R^kawcu),

4) zmiany uchwaty nr VII/41/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na remont chodnika w
Budziszewicach),

4. Zakoriczenie obrad.

PUNKT 1
OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - dokonat otwarcia VIM sesji Rady Gminy
Budziszewice, po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na 15 radnych obecnych jest 14.

PUNKT 2
PRZEDSTAWIENIE PORZA.DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - poinformowat, ze do porzqdku obrad, ktory wszyscy
otrzymali proponuje sie, dodanie w punkcie 3 dw6ch kolejnych podpunktow a mianowicie:
3) zmiany uchwaty nr VII/40/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na budow% chodnika w Rqkawcu),
4) zmiany uchwaty nr VII/41/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na remont chodnika w
Budziszewicach),

Naste.pnie poprosit o uwagi.
Uwag nie zgtoszono.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - zapytat kto jest za przyje,ciem porzqdku obrad, w
wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

Porzqdek przyfeto.
Gtosowanie przedstawiato sie. naste.puja.co:

Lp.
1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.
10.
11.
12.
13.
14.
15.

Nazwisko i imie. radnego
Chata Danuta
Deperasiriska Barbara
Garnys Ewelina
Kowalczyk Dorota
Kubiak Elzbieta
Matysik Mirostaw
Mikinka Mieczystaw
Mucha Andrzej
Olszowka Jarostaw
Pawelec Wtadystaw
Rutkowski Stanistaw
Smoleri Dariusz
Szczurkowska Agnieszka
Trzonek Janusz
Wozniak Barbara

Sposob glosowania
za
za
za
za
za
za
za
za
za
za
za
za

nieobecna
za
za

PUNKT3

PODJECIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu Gminv na 2019 rok.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - om6wita proponowane zmiany budzetu, po czym zapytata

o uwagi
Pytari nie zgtoszono.
W6jt - Marian Holak - powiedziat, ze odbyt sie. przetarg na odbi6r odpadow komunalnych. Pierwszy

przetarg ogtosilis"my na rok. Niemniej cena byta znacznie wyzsza wi^c go uniewaznilismy. Naste,pny
przetarg ogtosilismy do konca 2019 roku. Przy nowych cenach na pie,c miesi^cy brakuje nam 50

tysie.cy ztotych. Musimy zastanawiac sie. nad podwyzkq cen.

Zwi^kszamy sYodki na budowQ chodnika w Re,kawcu. Cena jest wyzsza. Jezeli nie zwie.kszymy
funduszy chodnik nie b^dzie robiony.

Do kohca sierpnia be.dziemy sktadac wniosek o dofinansowanie budowy kanalizacji na ulicy Sadowej
oraz budowQ przepompowni szczytowej koto szkoty.
Ztozylismy wniosek o dofinansowanie termomodernizacji szkoty i sali gimnastycznej.
Niewa.tpliwie nasta.pi przesuni^cie terminu uruchomienia ztobka. Realny termin to styczen
nastQpnego roku. Sktadamy takze wniosek o dofinansowanie utrzymania go przez 2 lata.
Radny - Mieczystaw Mikinka - zapytat czy to prawda, ze nasza oczyszczalnia nie przyjmuje

nieczystosci dowozonych.
W6jt - Marian Holak - tak, w okresie od czerwca do wrzesnia. W ubiegtym roku, w momencie
wydawania decyzji na lokalizacJQ wiezy telefonicznej koto oczyszczalni, podpisatem z wtas"cicielami



sa.siaduja.cej dziatki porozumienie, w ktorym w zamian za to, ze nie b^da. wnosic protestow
zobowigzalismy sie. nie przyjmowac sciekow dowozonych przez wakacje.

Dodat, ze wieza jest dla nas priorytetem.
Radny - Mirostaw Matysik- zapytat co z ta. wiezg..

W6jt - Marian Holak - powiedziat, ze inwestor przedstawit firmie kosztorys. Mamy deklaracje, ze
be,dzie to robione w tym roku.

Radna - Ewelina Garnys - wzrost cen w przetargu oznacza to, ze be,dziemy podwyzszac ceny
mieszkaricom.

W6jt - Marian Holak - powiedziat, ze sgdzi, iz najpozniej we wrzesniu be,dziemy musieli podejsc do
tego tematu.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu
gminy na 2019 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

L/c/7 ivo/e przyfeto.
Gtosowanie przedstawiato sie. nast^pujqco:

Lp.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Nazwisko i imie, radnego

Chata Danuta

Deperasinska Barbara

Garnys Ewelina

Kowalczyk Dorota

Kubiak Elzbieta

Matysik Mirostaw

Mikinka Mieczystaw

Mucha Andrzej

Olszowka Jarostaw

Pawelec Wtadystaw

Rutkowski Stanistaw

Smolen Dariusz

Szczurkowska Agnieszka

Trzonek Janusz

Wozniak Barbara

Sposdb gtosowania

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

nieobecna

za

za

Uchwata nr VIII/45/2019 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2019 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.
Zatqcznik stanowi rdwniez projekt w/w uchwaty.

2) zmianv Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Budziszewice,

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak- powiedziata, ze zmiany WPF sa. konsekwencja. zmian w
budzecie gminy.
NastQpnie omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Budziszewice.
Objasnienia do Zmiany WPF stanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0
Uchwaty przyj^to.
Gtosowanie przedstawiato si§ nast^pujqco:

Lp.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Nazwisko i imi$ radnego

Chata Danuta

Deperasiriska Barbara

Garnys Ewelina

Kowalczyk Dorota

Kubiak Elzbieta

Matysik Mirostaw

Mikinka Mieczystaw

Mucha Andrzej

Olszowka Jarostaw

Pawelec Wtadystaw

Rutkowski Stanistaw

Smoleri Dariusz

Szczurkowska Agnieszka

Trzonek Janusz

Wozniak Barbara

Sposdb gtosowania

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

nieobecna

za

za

Uchwata nr VIII/46/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice
stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.
Zatqcznik stanowi rdwniez projekt w/w uchwaty.

Radna - Dorota Kowalczyk- zapytata o budowe. wysypiska przez Bzure,.
Wdjt - Marian Holak - powiedziat, ze w dalszym ciajju jest to aktualne. Niemniej jego budowa

zwiqzana byta z wieloma nieprzewidzianymi komplikacjami. Znacznie utrudnito to i op6znito prace.
Miejmy jednak nadzieJQ, ze to wysypisko powstanie.

3) zmiany uchwaty nr VII/40/2019 Radv Gminv Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w
sprawie udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu (na budowQ chodnika

w R^kawcu),

Wojt - Marian Holak - wyjas"nit, ze w przetargu najtansza oferta znacznie przewyzszyta srodki, kt6re
zabezpieczylismy na ten eel.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty
nr VII/40/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato si? - 0
Uchwaty przyj&o.



Gtosowanie przedstawiato sie, naste.puja.co:

Lp.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Nazwisko i imi$ radnego

Chata Danuta

Deperasihska Barbara

Garnys Ewelina

Kowalczyk Dorota

Kubiak Elzbieta

Matysik Mirostaw

Mikinka Mieczystaw

Mucha Andrzej

Olszowka Jarostaw

Pawelec Wtadystaw

Rutkowski Stanistaw

Smoleri Dariusz

Szczurkowska Agnieszka

Trzonek Janusz

Wozniak Barbara

Sposdb gtosowania

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

za

nieobecna

za

za

Uchwafa nr Vlll/47/2019 w sprawie zmiany uchwaty nr Vll/40/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia
18 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu stanowi
zatqcznik do niniejszego protokotu.
Zatqcznik stanowi rdwniez projekt w/w uchwaty.

4) zmianv uchwatv nr VII/41/2019 Radv Gminv Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w

sprawie udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu (na remont chodnika
w Budziszewicach),

W6jt - Marian Holak - wyjasnit, ze w przetargu najtansza oferta byta wyzsza o 6.900,00zt od

zaplanowanych srodkow. Powiat oczekuje, ze dotozymy. Sa.dze,, ze warto to zrobic, bo znacznie
poprawi to wizerunek miejscowos"ci.

Przewodnicza,cy Rady Gminy - Janusz Trzonek - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty

nr VII/41/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia 18 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0
Uchwate. przyje.to.
Gtosowanie przedstawiato sie. naste.puja.co:

Lp.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Nazwisko i imie, radnego

Chata Danuta

Deperasihska Barbara

Garnys Ewelina

Kowalczyk Dorota
Kubiak Elzbieta

Matysik Mirostaw

Sposdb gtosowania

za

za

za

za
za

za



7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Mikinka Mieczystaw

Mucha Andrzej

Olszdwka Jarostaw

Pawelec Wtadystaw

Rutkowski Stanistaw

Smoleri Dariusz

Szczurkowska Agnieszka

Trzonek Janusz

Wozniak Barbara

za

za

za

za

za

za

nieobecna

za

za

Uchwata nr VIII/48/2019 w sprawie zmiany uchwaty nr VII/44/2019 Rady Gminy Budziszewice z dnia

18 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu stanowi

zatqcznik do niniejszego protokotu.

Zatqcznik stanowi rowniez projekt w/w uchwaty.

Wojt - Marian Holak - przeprosit za wprowadzenie do porza.dku dodatkowych uchwat i poprosit o

wyrozumiatosc.

Dodat, ze sprawa podwyzki diet dla radnych przedstawiona be.dzie na nastQpnej sesji.

Radna - Danuta Chata - zapytata kiedy ewentualnie budowana bytaby przepompownia.

Wojt - Marian Holak - wyjasnit, ze w tym roku robiony be,dzie projekt. Zadanie be.dziemy realizowac

jak otrzymamy dofinansowanie.

Radna - Dorota Kowalczyk - powiedziata, ze w We.grzynowicach za przystankiem urosty krzaki,

trzeba je wycigc bo jest niebezpiecznie.

Radny - Stanistaw Rutkowski - przypomniat, ze rowniez mowit o wycinaniu krzakdw.

W6jt - Marian Holak - powiedziat, ze b^dziemy to robic jak naszym pracownikom skoricza. S!Q uriopy.

Radny - Stanistaw Rutkowski - koto posesji Poborczykow na Teodorowie nie swieci lampa.

Radna - Ewelina Garnys - Przybysz tez jest na urlopie.

PUNKT4
ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Janusz Trzonek - dzie,kuja.c wszystkim za przybycie zamknqt VIII sesj^

Rady Gminy.

Protokotowata:

(•"jMatgorzata Wojcik

Przewodniczqcy Rady Gminy

(-)janusz Trzonek


